
Referat FAU-møte 26.11.24 
 
Til stede: Leder, 1a, 1b, 2a, 2b, 3a, 3b, 4a, 4b, 5a, 5b, 6a. 
 

1. Informasjon fra skolen ved rektor Gullborg 
- Skolen gjennomfører anonym Trivselsundersøkelse på 1.-4.trinn. Ny undersøkelse er 

bedre enn undersøkelsene elevene har hatt tidligere.  
- Elevundersøkelsen gjennomføres for 5. – 7. trinn, og er anonym. Resultatene er ikke 

kommet ennå.  
- Lærerne fyller også ut sosiogrammer som fanger opp utenforskap, og bruker denne 

informasjonen aktivt. 
- 289 elever på skolen pr i dag. 36 skolestartere i 2025. Synkende elevtall på skolen er 

et økonomisk problem på grunn av stykkpris i ressursfordelingsmodellen til Oslo 
kommune.  

- Det er en krevende sykdomsperiode blant lærerne på skolen og mange vikarer 
brukes. Skolen varsler ikke foreldrene ved vikarbruk dag til dag, men dersom vikar må 
settes inn over tid vil foresatte bli informert.  

- Økende utfordring med foreldre som bruker mye av lærernes tid på dialog om egne 
barn, både ved overdreven bruk av sms/telefon til lærer samt ved levering/henting 
av barna. Behov for tydelige regler rundt dette slik at lærerne får vært tilstede og 
tilgjengelig for hele klassen. Ledelsen sender ut informasjon om at foreldre ikke skal 
være inne i gangen i skolebygget ved skolestart og i tiden når elevene avslutter 
skoledagen og BAKS starter. Kontakt med lærerne skal gjøres via Skolemelding, og 
lærer vil følge opp etter undervisningen er avsluttet for dagen.  

- Utfordring med høyt fravær og mange elever som kommer for sent. Skolen har laget 
nye fraværsrutiner og vil fremover følge opp direkte med foresatte til de elevene som 
har høyt fravær (mer enn 10 %)  eller kommer ofte for sent.  

- Viktig at alle foresatte er klar over at dersom man tar barna ut fra skolen  ved 
innvilget permisjon, så er man selv ansvarlig for å følge undervisningsopplegget de 
dagene barna er borte fra skolen. Lærerne har ikke kapasitet til å lage tilpasset 
undervisning for de barna som tas ut i permisjon.  

- Ruseløkka ungdomskole har bekreftet at de har plass til alle avgangselevene ved 
Bygdøy Skole i 2025.  

- Skrivedagen var en stor suksess med godt samarbeid mellom trinnene.  
- Spørsmål fra forelder om utviklingssamtalene må skje i skoletiden, ønsker å ta dette 

etter arbeidstid. Det er det ikke rom for siden lærerne også har sine arbeidstider. Som 
foreldre har man dog rett til fri fra jobb for å delta på utviklingssamtaler på skolen for 
egne barn.  

- Spørsmål fra en forelder om bruk av «straff» for de som ikke har gjort leksene sine. 
Rektor forklarer at klassegym blir brukt som belønning i enkelte klasser. Krav for 
deltagelse er at man skal være ajour med sine oppgaver.  De som ikke har gjort det 
de skal, sitter hos ledelsen og gjør dette ferdig mens klassen har klassegym. Dette har 
hatt stor preventiv effekt.  

- Det er et problem med foresatte som kjører til skolen og slipper av barna på 
lærerparkeringen.  Dette skaper farlige trafikksituasjoner for barn på skolevei. 
Skoleledelsen har informert om dette mange ganger via Skolemelding og direkte 
beskjed til foresatte, men det er likevel et økende problem. Ledelse og lærere som er 



ute i skolegården på morgenen blir møtt av irriterte og sinte foreldre når de gjøres 
oppmerksom på at det ikke er greit å kjøre barna ned til parkeringsplassen. Ledelsen 
ber om hjelp fra FAU til tiltak for å få slutt på dette slik at vi sammen sikrer trygg 
skolevei for elevene.  

 
2. Representater til Driftsstyret samt ny FAU-rep til klasse 6b 
- FAU-representant for 6b har måttet trekke seg fra vervet. Representanten satt også 

som representant i Driftsstyret så vi mangler også en representant inn dit. FAU-leder 
finner nye representanter.  

 
3. Aksjonskafe 
- FAU arrangerer aksjonskafe i forbindelse med Juleforestillingen på skolen 11. og 12. 

desember. Inntektene fra Aksjonskafeen går til Fattighuset og til FAUs arbeid og 
ansvarsområder. Representanter fra 2. og 6. trinn er ansvarlig for gjennomføring av 
Aksjonskafeen.  

o Foreldre på hvert trinn bes om å stille med kaffe og gløgg 
o Elevene på 6. trinn baker pepperkaker på skolen 
o Alle foreldre oppfordres til å vippse det de ønsker som betaling for 

serveringen 
o FAU-representantene og elever ved 5. – 7. trinn lager plakater  

 
4. Stormøtet vinter/vår 2025 
- FAU arrangerer årlig et felles foreldremøte for alle trinn. Årets stormøte vil 

arrangeres i februar og Hedvig Montgomery er leid inn som ekstern foredragsholder.  
- FAU-representantene på 4. trinn holder i organiseringen av møtet, og avklarer tema 

sammen med Montgomery.  
- FAU sender ut invitasjon/hold-datoen før jul.  
- 4. trinns-representantene sender informasjon som skal ut til FAU-leder som sørger 

for å få ut informasjon før jul. 
 

5. Kjøring til parkeringsplassen 
- Diskusjon om tiltak for å hindre kjøring ned veien til parkeringsplassen; 

o Hver FAU-rep sender mail til sin klasse om problemet. 
o Vurdere skilt, likt som det som FAU har satt opp i Bygdøy Kapellvei på andre 

siden. FAU-leder sjekker pris og mulighet for å sette opp skilt, og koordinerer 
med skoleledelsen.  

o Vurdere «Takeover»-dag etter juleferien hvor FAU er fysisk tilstede.  
 

6. Innspill fra menigheten  
- En representant fra Bygdøy menighet har tatt kontakt med FAU-leder og nestleder 

med initiativ til å sammen arrangere en serie foreldremøter for foreldre på Bygdøy. 
Tematikk rundt aktuelle temaer for foreldrene.  

- FAU diskuterte det som et positivt initiativ, men takker nei til tilbudet; 
o FAU skal være religiøst uavhengig, så et slikt samarbeid med menigheten blir 

derfor feil.  
o FAU arrangerer det årlige stormøtet, og har utover det ikke 

kapasitet/ressurser til å gjennomføre flere foreldremøter av denne typen.  



 
7. Julehilsen fra FAU 
- Vurdere å sende ut julebrev fra FAU med informasjon om sakene vi jobber med, inkl; 

o Kjøring til parkeringsplassen 
o Stormøtet  

 
 


